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Styret 
Styret har i 2023 bestått av: 
 
• Inge Harald Olsen, leder_______________________________________ 
 
• Lars Bøe, medlem____________________________________________ 
 
• Sigve Olsen, sekretær_________________________________________ 
 
• Raymond Bakken, medlem_____________________________________ 
 
• Gjermund Vian, medlem_______________________________________ 
 
• Jannicke Børve Nysæther, medlem_______________________________ 
 

 
Styret i Leknes Skiklubb 2023, i tillegg har Siv Bentzen vært engasjert som ekstern kasserer. 

Styret har 2023 avholdt to styremøter. Styret takker alle som har bidratt til klubbens 
drift, praktisk og økonomisk. 

Medlemmer 
Medlemsmassen har en liten nedgang fra 2022 og ved utgangen av året var det 328 
registrerte medlemmer i klubben, mot 346 året før. Skiklubben byttet 
medlemsregister 01.01.23 og gikk inn i idrettsforbundets system. Vi var ganske spent 
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på om  dette ville resultere i at vi mistet medlemmer, men det ser ut som vi har 
beholdt de fleste. 
 

Skiløyper 
Vinteren 2023 var egentlig delt i to deler. Januar var veldig bra med fine skiløyper 
både på Leknes og Hagskaret, og dermed også mye folk på ski. Så kom februar, 
med store nedbørsmengder i form av regn, og resultatet ble en god pause i 
skimulighetene. I mars gjorde vinteren comeback, og vi hadde en lang periode med 
fine skimuligheter. 
 
Skiklubben får veldig gode tilbakemeldinger på prepareringen av løypene, og ikke 
minst traséene. Mange gjester Lofoten på vinteren, og blir slått av den fine naturen vi 
har, og opplevelsene i løypa. De nye løypene på hoppbakke-siden av Hagskaret er 
veldig populære. Den eventyrlige høste vi hadde gjorde at vi kunne kjøre skiløyper 
på Leknes fra midten av november – det er sjeldent! Gjennom julen ble alle våre 
traséer kjørt, også på Hagskaret. 
 

 
 

Gammen rundt 
Etter flere trøblete år klarte vi endelig å arranger dette flotte turrennet, til og med 
under glimrende forhold. 25 mars stilte 48 sprekinger opp og tok turen rundt 
Gammen. 
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For å arrangere dette løpet er det mange ting som må klaffe, og ikke minst må isen 
over vannet være trygg og tørr. Vi er veldig glade for at det klaffet i år, da dette løpet 
er en god treningsmotivasjon for mange gjennom vinteren. 
 

Adwicesprinten/Telenorkarusellen 
2023 ble et gullår for dette skirennet. Vi klarte faktisk å arranger 4 renn – 18/1, 1/2, 
15/3 og det siste 22/3, hvor vi også delte ut 100 pokaler til de mange ivrige 
skiløperne som deltok på: 
 

• Barneløp 0-6 år, ca. 600 m  
• Mellomklasse 6-12 år, 1.5 km  
• Konkurranse klasse, fra 1.5 til 5 km 
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I snitt deltok 82 stykker pr renn og til sammen 329 påmeldinger på alle fire renn. 
 

 
 
Barneskirenn er en fest for oss å arrangere, med skikkelig god stemning på 
skistadion. 
 
Adwice er nå kjøpt opp av Sparebank1 og fra 2024 skifter navnet til Sparebank1 
sprinten/Telenorkarusellen 
 

EXTRA karusellen 
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Som vanlig kjørte vi 3 løp i denne karusellen, 24/5, 7/6 og 14/6. Vi hadde en kald vår, 
og været var så ymse på disse løpene, men god deltagelse likevel. En deltakelse på 
87-109-121 viser at det er et populært løp! 
 
Extra sponset litt mat og drikke til deltagere, og Stian lage god stemning på stadion.  
På siste løp delte vi ut pokal til alle deltagere, uansett hvor mange løp de hadde 
deltatt på. 
 
Vi sitter ikke igjen med noe overskudd fra disse løpene, men tenker at det viktigste er 
at ungene er glade og fornøyde etter å ha deltatt. 
 
 

Leknesløpet 
26. august arrangerte vi Leknesløpet, med tidenes vær, og det var nesten for varmt 
rett og slett. Tross mange vannstasjoner var det løpere som slet med å få tatt til seg 
nok væske. 
 
I Barneløpet (1,5 km) stilte 50 barn på startstrek, tross kollisjon med flere 
fotballturneringer i området. På Sparebank 1 halvmaraton, 5 og 10 km deltok 79 
sprekinger.  
 
Premieutdelinga kunne gjøres utendørs denne flotte og meget vellykkede dagen på 
skistadion ved Lofothallen. 

 
 
 
 
 

Rulleski- og flerbruksløype 
Vi er meget heldig som har denne asfalterte løypa på 1,5 km. Den er mye brukt både 
til rulleski og andre aktiviteter, og vi treffer både på folk på brett og i rullestol som 
utnytter det gode underlaget. 
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I tillegg er det utrolig lett for oss å få tidlig skiføre her, siden det ikke er småstein i 
underlaget. 
 

 
 
 

Rulleskitrening 
Det gikk litt skeis med de organiserte treninger i høst. Den avtalte treningsdagen i 
uka var kliss våt i hele september. Lars som leder disse treningene, ble sørgelig 
alene et par uværskvelder. Da været roet seg kom frosten, og dermed var løpet kjørt. 
De fleste som trener en del på ski, hadde nok sine egne timer på rulleski utenom 
disse faste treningsdagene. 
 

Skitrening og rekrutteringsarbeid 
Tina og Raymond kjørte skitrening for barn og ungdom hele vinteren, med god 
deltagelse. Det har blitt en fin treningsgjeng som også gjorde det skarpt på flere 
sonerenn. Her er det gjort en meget god jobb over tid. 
Det er et generasjons skifte på gang da flere av de eldste driver med flere 
«konkurrerende» idretter, og det satte sitt nok sitt preg på deltakelse på høstens 
trening. Treningstid inne i hallen var bestilt for høsten, men på grunn av 
dobbeltbooking gikk timen ut. 
Det ble arrangert et par fellestreninger med Blest, og disse var veldig vellykket. 
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Tråkkemaskinen 

Det ble kjørt ca. 160 timer med maskin i 2023. Vi har ca. 30 km med løyper og disse 
ble nøye pleiet hele vinteren. Vi har perioder der snøen forsvinner i lysløypa på 
Leknes og da er Hagskaret mer snøsikkert og god å ha.  
 
Vi hadde et par dager med driftsforstyrrelser, pga. div reparasjoner. Vi er veldig 
fornøyde med Oweren som skaffer oss utstyr nesten på dagen. I år har vi brukt 
Ruben Antonsen som reparatør, noe som har fungert svært bra. Service ble tatt i 
september av Oweren, som kommer kjørende med egen servicebil. Veldig 
betryggende for oss at fagfolk ser over maskin før ny sesong starter 
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I høst ble vi faktisk to som kan kjøre maskinen etter at Raymond tok et lynkurs og har 
kjørte litt i høst og gjennom jula. 
 

 
 
 
 

Lysløypa 

Lysløypa er skiklubbens gave til lokalbefolkninga. I år tente vi løypa ekstra tidlig for å 
lyse litt opp under countryfestivalen. 
Mye folk bruker marka gjennom året, og det meste funka fint. Vi hadde inspeksjon fra 
El-tilsynet i vår, men fikk ingen pålegg der. Det ble et lite driftsstopp i høst, men det 
ble kjapt ordna av vår eminente lys-komité. 

 
 
 

Tursti og aktivitetsanlegg 
De voldsomme nedbørsmengder vi fikk i februar gjorde at vi måtte gjøre endel 
forbedringer av turstien i sommer. Vi leide inn entreprenør til å grave noen dypere 
grøfter langs turstien. Det ble kjørt inn noen lass grus og vi måtte også bytte 
stikkrenna i området ved julegrana. 
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Hagskaret 
Skifolket i Vest-Lofoten er heldig som har mulighet til å benytte Hagskaret til 
skiløyper. Også dette året har vi berga mange skidager her, etter at det er bart i 
lavlandet. Det er gjort mye jobb med traseer på hoppbakkesida, både fysisk i 
terrenget og i forhold kommunikasjon med kommune og grunneiere. 
 
Vi har i  år jobbet med å få etablert lys ved parkeringsplassen og i starten av løypa 
rundt hoppbakken. Dette fikk vi etter mye om-og-men på plass i høst, og en stolpe 
med to lyspunkt ble montert. 
 
Det er fortsatt endel utfordringer i området som vi vil jobbe videre med. Fremdrift vil i 
stor grad være avhengig av kommunens arbeid med forvaltningsplan for området, 
som vi venter utålmodige på. 
 

 
 
 

ATV og kompaktor 
I garasjen på Hagskaret står en flott og nesten helt ny ATV. Den brukes mest i starten av 
skisesongen for å tråkke ned snøen og skape sole. Vi har også utstyr på Hagskaret til å sette 
spor og harve opp hard snø. 
Denne høsten kom nedbøren i rett rekkefølge, noe som gjorde at vi fikk is og hard snø i hele 
traseen. Dermed kunne vi bruker tråkkemaskinen tidlig. 
ATV’en har også vært brukt to ganger av Røde Kors under utrykking. Fint samarbeid, positivt 
både for dem og oss. 
Skiklubben har kjøpt ny kjelke til skuter og ATV. Den gamle var sliten og ble gitt bort mot 
henting. 
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Jul i Bymarka 
Siden lysløypa ble åpna i 2010 har skiklubben tent lys i den fine grana som står midt 
inne i lysløypa vår. Dette er en fin tradisjon som bringer fram julestemning hos våre 
brukere. Med årets skiføre og fantastisk julevær ble det helt magisk. 
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Kommunikasjon 
I løpet av året er det kommet ca. 300 nye venner av klubbens side på Facebook og vi 
har nå rett under 2900 følgere.  
De siste 28 dagene før årsmøtet i skiklubben ser engasjementet på nettsiden ut slik: 

 
Engasjement = Antall ganger folk har engasjert seg i innlegget ditt gjennom reaksjoner, kommentarer, 
delinger og klikk. 
Det kan trygt sies at skiklubben når godt ut til folket med sitt glade 
folkehelsebudskap. 
Nettsida www.leknesski.no holdes også oppdatert med nyheter og administrativ 
informasjon.  
 

 

Støttespillere 

Leknes skiklubb har vært velsigna med mange fantastiske støttespillere i alle år. Det 
kan spesielt nevnes at Lofotentprenør har gitt oss et stort bidrag hvert år siden 2010 - 
helt enestående! 
De tre siste årene har vi hatt SPAREBANK1 som hovedsponsor med en fast sum i 
året, pluss bidrag til prosjekter. Fantastisk med en slik støttespiller over tid. 
Skiklubben er veldig glad for å ha stor støtte fra privatpersoner. De støtter oss 
gjennom Kraft til Idretten, Grasrotandelen, NorgesBingo og for ikke å glemme, 
gjennom medlemskap. 
Vi vil også takke  alle grunneiere i området som viser oss stor velvilje og gjør det 
mulig for oss både med tilrettelegging og kjøring av skiløyper. 
Vi har fått en avtale med Vest-Lofoten videregående skole som bidrar i klubbkassa 
mot noen tjenester fra skiklubben. 
Flott at Vestvågøy Regnskap sponset skiklubben med 60 bambuspinner som nå 
viser oss vei  i marka. 
 

http://www.leknesski.no/
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Klubbens bidrag til trivsel og 
folkehelse i Vestvågøy kommune 
Nok et helse- og trivselsbringende år er over og Leknes skiklubb kan se tilbake på fine 
dager, stor aktivitet, utfart og formidabel bruk av alle løyper. 
Hagskaret har fått ny renessanse og i Bymarka på Leknes er det aktivitet, sommer 
som vinter. 
Unger og voksne koser seg, noen trener og er med på løp og skirenn. Infrastrukturen 
og arbeidet som legges ned er med på å gjøre Vestvågøy attraktiv å bo i, og å besøke. 
Leknes Skiklubb er derfor en solid bidragsyter til god folkehelse og trivsel på 
Vestvågøy. 


